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Valmistelija Kunnanjohtaja Timo Kurula, puh 040 595 7597 

 
Levin Vesihuolto Oy:n yhtiökokous pidetään 28.5.2025 Levin Vesihuolto 
Oy:n Muoniontien tiloissa klo 12.00. 
 
Tilintarkastajayhteisö KPMG, vastuullinen tilintarkastaja Matti Keskitalo 
(KHT) on suorittanut tilintarkastuksen Levin Vesihuolto Oy:ssä. Tilinpäätös 
sisältää taseen, tuloslaskelman, rahoituslaskelman ja liitetiedot. 
 
Tilintarkastajan lausunnon mukaan tilinpäätös antaa oikean ja riittävän 
kuvan yhtiön toiminnasta, tuloksesta  ja taloudellisestaasemasta 
Suomessa voimassaolevien tilinpäätöksen laatimista koskevien 
säännösten mukaisesti ja täyttää lakisääteiset vaatimukset.  
 
Yhtiökokouksen esityslistalla on myös hallituksen jäsenten valinta 
seuraavalle toimikaudelle. Kittilän kunnalla on kolme hallituksen jäsentä 
yhtiössä. Yhtiökokousedustaja on Toni Kenttälä ja varalla Jussi  
Mäkitalo (Khall. 3.12.2021 § 539). Yhtiökokousaineisto oheismateriaalina.  
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Kurula Timo 
 

Päätösehdotus 1) Kunnanhallitus merkitsee tiedoksi Levin Vesihuolto Oy:n vuoden 2024 
tilintarkastuskertomuksen ja toimintakertomuksen. 
2) Kunnanhallitus päättää valita kolme jäsenehdokasta Levin Vesihuolto 
Oy:n hallitukseen nimettäväksi yhtiökokouksessa 28.5.2025 seuraavalle 
toimikaudelle. 
3) Kunnanhallitus antaa mahdollisen omistajaohjauksen 
yhtiökokousedustajalle 
Pöytäkirja tarkastetaan tämän asian osalta kokouksessa. 
 

Päätös Tämä asian käsiteltiin kokouksessa esityslistan asioiden nro 1, 2 ja 35 (§:t 
159, 160 ja 193) jälkeen neljäntenä asiana. 
 
Puheenjohtajan toiminut Marita Toivanen esitti hallitukseen 
jäsenehdokkaaksi Raili Fagerhomia.  
Jäsen Jouko Nikkinen esitti hallitukseen jäsenehdokkaaksi Reijo Kyröä ja 
Pekka Rajalaa. 
 
Kunnanhallitus päätti valita yksimielisesti hallituksen jäsenehdokkaiksi Raili 
Fagerholmin, Reijo Kyrön ja Pekka Rajalan.  
 
Pöytäkirja tarkastettiin tämän asian osalta kokouksessa. 

 


